
 
 

Förslag av Liam Hosp, Elma Barrett, Nelly Groth, Vilgot Sager, Edvin 

Johansson angående bättre skolmat 

 

Bakgrund  

Vi tycker att det är bättre för miljön att äta vegetarisk mat. Många gillar inte skolmaten så därför 

är det viktigt att förbättra skolmaten, att maten blir godare och ser mer inbjudande ut. Maten är 

ibland smaklös. 

Vi tycker att det är viktigt att maten ska se inbjudande ut, smakar gott och att det finns mycket 

att välja på och att den är varierad. För att få mer energi och orka jobba hela dagen och lära oss 

mer. Viktigt att bambapersonalen är utbildad och har en god hygien och maten håller 

god kvalité.  

 

Förslag till beslut 

Vi yrkar därför på att UF bör arbeta för en bättre skolmat genom att prata och ha en dialog med 

de ansvariga politikerna i grundskolenämnden.  

 

Nelly Groth, Lundby 

Edvin Johansson, Majorna Linne 

Liam Hosp, Centrum 

Elma Barrett, Lundby 

Vilgot Sager, Östra Göteborg 

 

 

 

 


